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Formandens beretning: 

Velkommen til den 11. generalforsamling. Speciel velkommen til Sven Jensen. 

Det har været en almindelig god dansk sommer, med både godt og mindre godt vejr. Sensommeren har i 

hvert fald været fantastisk.  

Hen på sommeren stod banen utrolig flot. Jeg har hørt flere sige, at de aldrig har oplevet den så flot og så 

god.  Og det gælder både fairways og greens. Lidt ærgeligt at det varede så kort tid. Vi kan jo så håbe og 

bede til at det bliver bedre fremover. 

Vi indførte i år, at det var muligt at spille fra valgfri teested. Jeg er sikker på, at det er det helt rigtige, vi har 

gjort. Det har helt givet betydet en meget større spilleglæde for en række af vore medlemmer, og det vil 

forhåbentlig være med til at forlænge lysten til at spille golf. 

Herrer Senior er jo som navnet siger for Seniorer, og det er vor fornemmeste opgave at skabe en klub, hvor 

man glæder sig til at komme ud hver fredag morgen for at dyrke golfspillet, og nyde samværet med nogle 

herlige ligestillede. Der skal være plads til alle, og der skal være plads til, at vi kan gå og hygge os, og tage 

lidt gas på hinanden. 

Nu har vi så også fået tilladelse til at lave en ’baglæns gun start’, og hvis vi så hjælper hinanden med at 

holde en god rytme i spillet, så skulle det nok være muligt, at vi kan komme i hus på nogenlunde samme tid. 

Tilmelding til spil og lodtrækning. Vi har nu kørt med lodtrækningssystemet i godt et år, og jeg fornemmer 

at det fungerer ganske godt. Jeg vil gerne slå et slag for, at man husker at få sig tilmeldt rettidig. Senest 

tirsdag inden midnat. Det er vigtigt for at værne om vore starttider.  

Det er vigtigt at scorekort udfyldes med alle de vigtigste oplysninger:  medlems no.  Navn,  HCP, tildelte 

slag, EDS, teested,  så vi gør arbejdet nemmere for både matchledelse og Niels Erik, når han skal registrere 

resultaterne. 

Økonomi: Takket være vor Sponsor Lars Møller, LM Transport er vi stadig en forholdsvis velstillet klub. 

Bestyrelsen blev pålagt at overskuddet skulle nedbringes. Det har vi arbejdet på i 2 år, og vi arbejder stadig 

videre.  Hvis vi bibeholder det samme niveau, så kan vi fortsætte med samme  extravagance nogle år 

endnu.  

Ud af kasserens regnskab kan i se, hvordan pengene er brugt, og hvordan vi forventer at bruge dem næste 

år. 

Medlemstal: Vi er p.t. 44 medlemmer, hvilket vil sige fuldt hus. Der er p.t. en på venteliste. 

 



Planlagt 29 spil i 2015 – heraf 19 tællende i klubmesterskabet.  5 udflugter. En putte konkurrence over 10 

runder. 

Der har i gennemsnit været 25,4 deltagere til vore matcher, det er en fremgang i forhold til sidste år 24,2.  

Højeste antal spillere var 32 og laveste 18. 

En runde blev ikke gennemført (4.september) pga. kraftigt regnvejr.  Tror vi var 5‐6 stykker der hurtig blev 

enig om at køre hjem igen. 

Højeste score blev leveret af Harry Hansen:  43 – (P.E. Mackeprang 47 – men der var lidt med det rigtige 

index) 

Gennemsnitscoren lå på 27,3 mod 27,6 sidste år ‐ ??? 

Den flittigste til at møde op er selvfølgelig Albert med 24 gange 

Handicap. 
Harry Hansen er gået mest ned, fra 18,0 til 15,0 (‐3,0) 
dernæst Poul Erik Mackeprang, far 34,3 til 29,2 (‐2,3) og Jørgen Møller, far 20,8 til 18,8 (‐2,0) 
Albert Christiansen er gået mest op, fra 25,3 til 29,3 (+4) 
dernæst Anders Ulsø, fra 17,2 til 19,1 (+1,9). 
 Det samlede gennemsnit HCP for hele klubben er 22,8 – det er nøjagtig det samme som ved årets 
begyndelse. 
  
Udflugterne har også været godt besat med ca. + 20 deltagere per gang. Der er i år kommet endnu en bane 

til Club no. 1, Stensballegård. Så der nu er 5 udflugtsmål. Vi nåede at besøge de 4. 2 gange på Gyttegård, 1 

gang i Vejle, Kolding og Stensballegård. Så Haderslev smuttede. Den må vi nå næste år. Det er i hvert fald 

en rigtig god bane, og vi har fået god behandling de gange, vi har været der. Stensballegård var der lidt 

delte meninger om, men vejret var heller ikke for godt den dag, har jeg ladet mig fortælle. 

Spillet: Vi har i år prøvet at variere spillet således, at der foruden Stableford også har været Slagspil. 

Foursomes og Greensome. Og spil fra både rød.  Og med en gennemgående putte konkurrence. 

Der burde være noget for enhver. Men skulle der være nogen der har andre gode ideer, så er bestyrelsen 

modtagelig. 

Vi holdt sidste år en julefrokost her i klublokalet. Det var en rigtig fin dag, og med stor tilslutning. I år holder 

vi igen en julefrokost. Den bliver den 11.12, som i har fået besked om. VI rykker ned i restauranten, hvor Tri 

og Lihn vil servere en lækker menu.  Klubben giver et tilskud, så egenbetaling bliver på kr. 100 for menuen.   

Så husk at få jer meldt til. 

 

Jeg vil slutte med at takke bestyrelsen for godt samarbejde, Niels Erik for et stort arbejde som web master, 

og sidst men ikke mindst vor sponsor LM Transport som vi håber, vil fortsætte med at se velvilligt på os. 


